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OBČINA ČRNOMELJ                    K točki 4 
OBČINSKI SVET 
 

Gradivo za sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj v maju 2020 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Zadeva:  ZAPISNIK 12. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ Z DNE 16. 4. 2020 

 

Na podlagi 60. člena Poslovnika Občinskega sveta občine Črnomelj (Ur.l. RS, št. 103/13, 4/18 in 
65/19) je Občinski svet občine Črnomelj na svoji _______ redni seji, dne _____ sprejel   
 

ZAPISNIK 
12. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, ki je bila 16. 4. 2020, 

v dvorani Kulturnega doma Črnomelj, Ulica Otona Župančiča 1, s pričetkom ob 17. uri 
 
Sejo Občinskega sveta Občine Črnomelj je sklical in vodil župan Andrej Kavšek. 
 
K točki 1: 
OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
Župan je po uvodnem pozdravu ugotovil, da je na seji prisotnih 21 članov sveta, kar je pomenilo, da 
je svet sklepčen in je pričel z delom. Odsotni so bili: Zalka Bosanac (opr.), Henček Kosec in  Franc 
Ivanušič (opr.). Seji so prisostvovali tudi: Janez Kure; Andreja Brancelj Bednaršek, Belokranjski muzej 
Metlika (preko Skype); Anja Panjan Trgovčić, Knjižnica Črnomelj; Damjana Vraničar, OŠ Loka 
Črnomelj; Boris Mužar, OŠ Mirana Jarca Črnomelj; Ines Žlogar, OŠ Vinica (preko Skype); Eva Čemas, 
Zdravstveni dom Črnomelj; Barbara Papež Lavrič, RIC Bela krajina, predstavnica medijev in občinska 
uprava.  
 
K točki 2: 
SPREJEM DNEVNEGA REDA SEJE 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil naslednji DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev prisotnosti 
2. Sprejem dnevnega reda 
3. Poročilo župana o izvrševanju sklepov OS in aktivnostih občine 
4. Razprava in sklepanje o zapisniku 10. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj 
5. Razprava in sklepanje o zapisniku 11. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj 
6. Pobuda za razglasitev leta 2020 za »Doltarjevo leto« v občini Črnomelj. 
7. Letno poročilo Belokranjskega muzeja Metlika za leto 2019 
8. Letno poročilo Knjižnice Črnomelj za leto 2019 
9. Letno poročilo OŠ Loka Črnomelj za leto 2019 
10. Letno poročilo OŠ Mirana Jarca Črnomelj za leto 2019 
11. Letno poročilo OŠ Vinica za leto 2019 
12. Letno poročilo OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj za leto 2019 
13. Letno poročilo Zdravstvenega doma Črnomelj za leto 2019 
14. Letno poročilo RIC Bela krajina za leto 2019 
15. Zaključni račun proračuna občine Črnomelj za leto 2019 
16. Predlog Odloka o prometni ureditvi v občini Črnomelj  
17. Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih taksah v občini 

Črnomelj 
18. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev iz 

občinskega proračuna za pospeševanje razvoja gospodarstva v Občini Črnomelj 
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19. Predlog Sklepa o določitvi višini parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2020 
20. Kadrovske zadeve  
21. Premoženjsko pravne zadeve 
22. Odgovori na vprašanja in pobude članov sveta 
23. Vprašanja in pobude članov sveta 
 
K točki 3: 
POROČILO ŽUPANA O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OS IN AKTIVNOSTIH OBČINE 
 
Župan: Sklepi 11. redne seje OS, ki je bila 28. 1. 2020, so realizirani in objavljeni na spletni strani 
občine Črnomelj. Akti  (Sklep o soglasju k ceni socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v 
občini Črnomelj, Odlok o proračunu občine Črnomelj za leto 2020)  so bili poslani v Uradni list RS in 
bili tudi bjavljeni.   
Člani sveta so z gradivom prejeli seznam projektov v teku (naziv projekta, viri sofinanciranja oz. sklad, 
vrednost projekta/ocenjena vrednost projekta, kratek opis projekta, stanje na projektu do marca 
2020). Od priprave gradiva za 12. redno sejo OS je prišlo do sprememb pri naslednjih projektih: ST 

 Vrtec Loka: Vloge ponudnikov so pregledane, pri določenih ponudnikih je bil potreben poziv za 
dopolnitev vlog. Trenutno so dopolnitve v pregledu. Rok za oddajo ponudb bo nekje na polovici 
maja 2020, pogajanja bodo v prvi polovici junija 2020. Predvidoma v začetku julija 2020 bo 
izbran izvajalec za projektiranje in gradnjo. Predviden čas začetka gradnje je oktober 2020. 
Občina je v aprilu 2020 podala vlogo za sofinanciranje investicije s strani EKO SKLADA. 

 OŠ Loka - Izdelan je Dokument identifikacije investicijskega projekta  – Rušitev in novogradnja 
(prizidava) Osnovne šole Loka Črnomelj, ter potrjen s strani župana. V zaključni fazi je priprava 
razpisne dokumentacije za javno naročilo  »Graditev objekta OŠ Loka, pri kateri se upoštevajo 
okoljski vidiki«. Občina je v aprilu 2020 podala vlogo za sofinanciranje investicije s strani EKO 
SKLADA. 

 OŠ Dragatuš: Javno naročilo za izbiro izvajalca je v teku, rok oddaje ponudb je v tem mesecu. 
Načrtujemo, da bo v mesecu maju izvajalec izbran. Občina se na javni razpis MIZŠ ni mogla 
prijaviti, ker je bil le-ta zaradi trenutnega stanja v državi začasno ustavljen. Zaradi tega bomo v 
letošnjem letu realizirali le del investicije (razširitev kuhinje in jedilnice, dograditev dvigala). 
Občina je v aprilu 2020 oddala vlogo za sofinanciranje zadevne investicije s strani EKO SKLADA.   

 Ekonomsko poslovna infrastruktura v PC TRIS Kanižarica - 2. del: ceste B1, G3 in G: Trenutno se 
zaključuje polaganje robnikov in zgornji ustroj ceste. Kandelabri javne razsvetljave so v celoti 
postavljeni. Zaključek projekta bo predvidoma konec maja / začetek junija 2020. 

 Odvajanje in čiščenje odpadne vode v porečju Kolpe - Občina Črnomelj : Vloga za sofinanciranje 
na MOP se dopolnjuje, skrajni rok za to je 30. 9. 2020. Služnosti za iztoke v Dobličico so urejene, 
do konca aprila 2020 pričakujemo zadnje gradbeno dovoljenje za 8 območij kanalizacij v mestu. 
MOP še ni odločil glede pritožbe na GD za kanalizacijo v ZN Drage - 2. del. 

 Brv Majer: V pripravi je projektna naloga za brv ter projektna naloga za izbiro izvajalca za 
spremembe in dopolnitve PIA (prostorskih izvedbenih aktov) Majer in mestno jedro, ki sta pravni 
podlagi za pridobitev gradbenega dovoljenja za brv. 

 Center za krepitev zdravja: Dela potekajo v skladu z zastavljenim terminskim planom. Zaključuje 
se izvedba naklonskega betona na strehi. Kritina na strehi bo položena še ta teden. V roku enega 
tedna se bo pričelo z inštalaterskimi deli v notranjosti stavbe. 

 
K točki 4:  
RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ZAPISNIKU 10. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Razprave ni bilo.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
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Zapisnik 10. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, z dne 17. 12. 2019, se sprejme v 
predloženi vsebini. 

 
K točki 5:  
RAZPRAVA IN SKLEPANJE O ZAPINSIKU 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE ČRNOMELJ 
 
Razprave ni bilo. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta občine Črnomelj, z dne 28. 1. 2020, se sprejme v predloženi 
vsebini. 
 
K točki 6: 
POBUDA ZA RAZGLASITEV LETA 2020 ZA »DOLTARJEVO LETO« V OBČINI ČRNOMELJ 
 
Točki je prisostvoval Janez Kure, ki je podal uvodno obrazložitev glede pobude za razglasitev leta 
2020 za Doltarjevo leto v občini Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o razglasitvi leta 2020 za Doltarjevo leto v občini Črnomelj se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 7: 
LETNO POROČILO BELOKRANJSKEGA MUZEJA METLIKA ZA LETO 2019 
 
Točki je preko video povezave Skype prisostvovala Andreja Brancelj Bednaršek, direktorica 
Belokranjskega muzeja Metlika. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Belokranjski muzej Metlika v izkazu prihodkov in odhodkov izkazuje 
presežek prihodkov nad odhodki v višini 3.476,97 EUR. Za kakšen namen bodo porabljena ta 
sredstva? Prihodki muzeja so se v letu 2019 v primerjavi z letom 2018 povečali, kakšen delež to 
pomeni za Spominsko hišo Otona Župančiča na Vinici? 
 
Maja Kocjan: Ker seji prisostvujejo direktorji javnih zavodov predlaga, da le-ti podajo informacijo o 
vplivu koronavirusa na poslovanje zavodov in morebitnih ukrepih za razreševanje nastale situacije in 
omilitvi škode, ki jo bo povzročila kriza, v kateri smo se znašli. 
 
Župan: Vsi javni zavodi bodo poklicani, da ustanoviteljici/soustanoviteljici poročajo o situaciji in 
morebitnih ukrepih občine oz. zavodov samih. 
 
Leopold Perko: Želi nekaj več informacij o aktivnosti Belokranjskega muzeja Metlika v letu 2019, ki se  
nanaša na proučevanje belokranjske noše.  
 
Andreja Brancelj Bednaršek: Na podlagi sklepa zavoda bo presežek prihodkov nad odhodki namenjen 
za programske materialne stroške v letu 2020. Prihodki Spominske hiše Otona Župančiča na Vinici so 
v letu 2019 znašali cca. 4000 EUR in so bili namenjeni za kritje stroškov nadomestne zaposlitve, 
pedagoške in andragoške programe na Vinici. V Belokranjcu je bil mesečno objavljen prispevek glede 
proučevanja belokranjske niše. 
Zaposleni v Belokranjskem muzeju Metlika delamo, muzej je za obiskovalce zaprt. Za enkrat program 
izvajamo tako kot je bil začrtan, o aktivnostih dnevno poročamo pristojnemu ministrstvu. Pričakuje 
se izpad prihodka v višini 20.000-25.000 EUR. 
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Belokranjskega muzeja Metlika za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 8: 
LETNO POROČILO KNJIŽNICE ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Točki je prisostvovala Anja Panjan Trgovčić, direktorica Knjižnice Črnomelj. 
 
Jaka Birkelbach: V računovodskem poročilu se besedilni del ne ujema z grafikoni. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Pohvalila je poslovanje in aktivnosti vseh javnih zavodov, katerih poročila 
so v obravnavi na današnji seji. V letnem poročilu Knjižnice Črnomelj je zapisano, da bi javni zavod  
glede na standard, lahko imel zaposlena dva delavca za računovodska in administrativna dela, vendar 
jih nima. Na tem mestu je potrebno povedati, da računovodska dela za Knjižnico Črnomelj izvaja 
zunanji izvajalec.  Sredstva iz EU v letu 2019 niso bila v celoti realizirana, zaradi česar je nastal 
presežek odhodkov nad prihodki. Kakšen je razlog, da sredstva niso bila pokoriščena v celoti in ali so 
bila do sedaj že pridobljena? 
 
Matjaž Barič: Kako potekajo aktivnosti glede inkluzivne knjižnice? 
 
Anja Panjan Trgovčič: Besedilni del in grafikone v računovodskem poročilu bo preverila. V 2019 je 
Knjižnica Črnomelj pristopila k dvema EU projektoma, in sicer »Medgeneracijski vrt« in »Igrišče 
znanja in druženja«.  Projekta še nista zaključena, zato tudi niso bila pridobljena vsa EU sredstva. V 
okviru izvajanja navedenih projektov je nastalo veliko stroškov, katere je knjižnica morala pokriti iz 
lastnih sredstev. Projekt »Medgeneracijski vrt« naj bi bil zaključen v juniju 2020, sredstva 
pričakujemo v začetku 2021. Za projekt »Igrišče znanja in druženja«, katerega zaključek naj bi bil do 
konca avgusta, pa sredstva pričakujemo v drugi polovici leta 2021. Trenutno izvajanje projektov stoji.  
V pripravi je projekt inkluzivne knjižnice, ki naj bi bila v prostoru kuhinje dijaškega doma. Gre za prvi 
primer takšne knjižnice v Sloveniji – sodelovanje splošne knjižnice in knjižnice za osebe s posebnimi 
potrebami.  
 
Jože Migalič: Projektno dokumentacijo za inkluzivno knjižnico pripravlja podjetje Sapo d.o.o., ki 
pripravlja tudi projektno dokumentacijo za ureditev sanitarij in prvega nadstropja bivšega dijaškega 
doma. Prioriteta je izdelava slednje, zato se bo izdelava projektne dokumentacija za inkluzivno 
knjižnico malo zavlekla.   
 
Anja Panjan Trgovčič: Knjižnica Črnomelj se je zaprla s 13.3.2020. Smo v tesnem kontaktu z 
Združenjem splošnih knjižnic, vanj so vključene vse splošne knjižnice v Sloveniji. Sledimo vseh 
priporočilom, ki jih dobimo z združenja. Takoj smo izklopili plačevanje članarine, zamudnin, 
omogočili smo spletne vpise, uporabo e-knjižnice, ki je zelo porasla. V prejšnjem tednu smo pričeli s 
paketnim dostavljanjem fizičnih knjig na dom. Gre za edino obliko fizičnih knjig, ki je dovoljena s 
strani stroke. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Knjižnice Črnomelj za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 9: 
LETNO POROČILO OŠ LOKA ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Maja Kocjan: Postavlja vprašanje prisostnim ravnateljev javnih zavodov in sicer kako se spopadajo s 
težavami, izzivi, …, ki jih prinaša izobraževanje na daljavo.   
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Točki je prisostvovala Damjana Vraničar, ravnateljica OŠ Loka Črnomelj. Uvodoma je predstavila 
letno poslovno poročilo OŠ Loka Črnomelj in v nadaljevanju podala informacijo glede izobraževanja  
na daljavo: Učitelji OŠ Loka so se na novi način poučevanja hitro prilagodili, smo v fazi poučevanja, ki 
ga nismo pričakovali. Večino pouka poteka preko videokonferenc, za prvo triado pa pouk poteka 
preko spletne strani, e-pošte, strašev, ipd. Na reverz je bilo razdeljenih 31 računalnikov. Prejeli smo 
tudi nekaj donatorskih, ki so bili dodeljeni družinam z več otroki.  12 učencem se učno gradivo pošilja 
po pošti (prva triada in romski učenci). Vsi učenci so odzivni. Mora pohvaliti starše, ki svoje otroke 
podpirajo in jim pomagajo. Finančne težave pričakujemo na deležu kuharice, ki je financirana iz kosil.  
Odloki o ustanoviti javnih zavodov v občini Črnomelj še niso sprejeti na občinskem svetu, dosedanji 
pa so neustrezni, zato apelira na strokovne službe občine, da čim prej pristopijo k pripravi le-teh.  
Svet staršev in svet zavoda pričakuje odgovor glede  gradnje OŠ Loka.   
 
Maja Kocjan: Člane občinskega sveta se naj seznani s projektom gradnje OŠ Loka in vrtca Loka 
(finančni del, vrsta gradnje, število učilnic, itd.).  
 
Župan: Projekt gradnje OŠ Loka in projekt gradnje vrtca Loka se vodita po rumeni knjigi. Predmet 
javnega naročila so projektiranje, gradbena, obrtniško zaključna in instalacijska dela, dobava in 
montaža opreme in izvedbe zunanje ureditve objekta, pri katerih se upoštevajo okoljski vidiki. Cilj je, 
da je razpis odprtega tipa.  
 
Marko Mravinec: Ali bo in kako do konca letošnjega šolskega leta opravljeno nacionalno preverjanje 
znanja? 
 
Damjana Vraničar: S strani pristojnega ministrstva še nismo prejeli nobenih navodil glede  
nacionalnega preverjanja znanja v letošnjem šolskem letu. 
 
Matej Banovec: Zaradi gradnje OŠ Loka bodo učenci v jeseni 2020 obiskovali pouk na različnih 
lokacijah v občini. Ali bodo najete in bo občina zanje plačevala najemnino? Kakšen strošek bo to za 
občino in koliko časa bo to trajalo? Ali so ta sredstva že rezervirana v prorčaunu? Ali je v projektu 
gradnje OŠ Loka predvidena skupna kuhinja in kotlovnica za OŠ Loka in vrtec Loka? Dobro bi bilo, da 
se članom OS predstavi idejne projekte. 

 
Župan: V projektni nalogi za OŠ Loka ni predvidena skupna kotlovnica za šolo in vrtec. 
 
Bernarda Kump: Postopka izvajanja javnih naročil ne pozna, daje pa pobudo, da se v čim večji meri 
na vseh področjih, kolikor je to mogoče, zagotovi delo lokalnim izvajalcem, proizvajalcem, podjetjem 
… Kar nekaj projektov je v občini na vidiku, naši podjetniki so kvalitetni in usposobljeni tako ali pa še 
bolj kot tisti od drugod. Pomagajmo drug drugemu, da drug pri drugem naročamo delo, saj s tem 
pomagamo naši pokrajini in ljudem, ki živijo in delamo tu.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Osnovne šole Loka Črnomelj za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 10: 
LETNO POROČILO OŠ MIRANA JARCA ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Točki je prisostvoval Boris Mužar, ravnatelj OŠ Mirana Jarca Črnomelj.  
 
Maja Kocjan: V preteklem mandatu je bilo tako na občinskem svetu, kakor tudi na odboru za 
družbene dejavnosti kar nekaj razprave glede nesoglasij in sporov, ki so se dogajala med OŠ Mirana 
Jarca Črnomelj in OŠ Milke Šobar Nataše Črnomelj. Kako je z zadevo, se je stanje pomirilo? 
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Matjaž Barič: Kakšna je ugotovitev inšpektorata? Je imela izvajalka dodatne strokovne pomoči 
ustrezno izobrazbo ali ne? 
 
Boris Mužar: Uvodoma je podal informacijo glede izobraževanja na daljavo: Pedagoška praksa oz. 
izkušnja - učenje na daljavo ne obstaja, zato smo se morali v šoli iz danes na jutri na to prilagoditi. Na 
nov ritem smo se zelo hitro navadili. Pristojni pripravljajo navodila, ki naj bi jih šole dobile približno 
drugi teden glede ocenjevanja. Učitelji so zelo obremenjeni. Obremenjeni so tudi starši, saj učenci ne 
dobijo takšne razlage kot so jo vajeni, zato se morajo starši sami angažirat, kljub svojemu delu. Učinki 
so slabši kot pri normalnem delu v šoli. Temelje cilje moramo zasledovati. Želimo se vrniti v star 
ritem. Lokalne dobavitelje podpiram in zasledujemo cilj - odstotek, ki je predpisan za lokalne 
pridelovalce, žal pa je lokalna ponuda skromna in neredna. Na OŠ Mirana Jarca imamo težave s 
finaniranjem kadra, ki je na profitni dejavnosti (tri kuharice in knjigovodinjo z 0,5 delovnega časa).  
Šolo vodim že 27 let, lansko leto je bilo edino leto, ki je bilo turbulentno. Predsednik sveta staršev je 
no, nove imamo tudi člane v svetu staršev, zadeve so so pomirile in so normalne.Odločbo 
inšpektorata bom posredoval Matjažu Bariču.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Osnovne šole Mirana Jarca Črnomelj za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 11: 
LETNO POROČILO OŠ VINICA ZA LETO 2019 
 
Točki je preko video povezave Skype prisostvovala Ines Žlogar, ravnateljica OŠ Vinica. 
 
Marko Mravinec: Kako potekajo aktivnosti za ureditev ceste in prometa pri OŠ Vinica? Ali pri 
projektu sodeluje tudi OŠ Vinica? Kakšno ureditev zajema projekt? Smiselno bi bilo razmišljati o 
obvoznici na tem delu, saj gre za zelo prometno in nevarno cesto, predvsem zaradi voženj s težkimi 
vozili.  
 
Župan: Projekt, v katerem je predviden osvetljen prehod za pešce in pločnik med vrtcem in OŠ 
Vinica, pripravlja DRSI. Gre za državno cesto, stvari se zelo počasi premikajo. OŠ Vinica je vključena v 
reševanje prometne ureditve pri šoli in tudi sama pritiska na državne institucije za čimprejšnjo 
realizacijo projekta.  
 
Matjaž Barič: Ali je možno omejiti vožnjo težkih tovornjakov mimo OŠ Vinica? 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Reševanje prometne ureditve mimo OŠ Vinica se vleče že vrsto let.  
Variantnih rešitev je bilo že veliko, vendar pristojni so vedno našli izgovore za nerealizacijo projekta. 
S strani Občine Črnomelj je bil podan tudi predlog za uvedbo kontrole teže tovornih vozil, vendar se 
tega ni izvajalo. . 
 
Ines Žlogar je preko video povezave Skype podala informacijo glede izobraževanja na daljavo: Na naši 
šoli kot na ostalih šolah v naši občini smo se že v prvem tednu odločili za izvajanje pouka na daljavo, 
kar se je izkazalo za modro odločitev, saj smo že po prvem tednu beležili 70 % odzivnost otrok in 
staršev. V naslednjem tednu smo pristopili še k delu v spletni učilnici, odzivnost se je povečala na 90 
%. Zastavili smo si cilj, da vstopimo v kontakt z učenci oz. starši, ki so neodzivni in preverimo kje je 
razlog njihove neodzivnosti. V vsem tem času smo se srečevali z različnimi težavami, vendar lahko 
rečem, da se vsak dan znova odlično znajdemo v nepredvidljivih situacijah. Z učitelji imamo redna 
srečanja na daljavo, tudi učitelji so redno povezani tako z učenci kot tudi starši. Neodzivnih učencev 
ni, vsi delajo za šolo. V situaciji, v kateri smo se znašli se je izkazalo, da je pomoč računalničarjev 
nepogrešljiva in zato bo potrebno v bodoče razmišljati o temu, da ima vsaka šola svojega 
računalničarja.  
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Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Osnovne šole Vinica za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 12: 
LETNO POROČILO OŠ MILKE ŠOBAR NATAŠE ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Uvodoma je Matjaž Barič podal informacijo glede izobraževanja na daljavo: Zahvaljuje se staršem, ki 
so zelo aktivni in so ga več kot presenetili.  Pred tednom dni je bila izvedena anketa, ki je pokazala, 
da so starši zelo zadovoljni z načinom dela. Pohvalit mora tudi učitelje, ki so se zelo prilagodili 
novemu načinu dela. Nekaterim učencem učitelji pripeljejo učno gradivo na dom.  Vsi učenci delajo, 
so odzivni in prilagodljivi. Opaža, da je za družine z več otrok, poučevanje na daljavo kar naporno.  
 
Anton Brula: Doletela nas je posebna situacija s koronavirosim, velik optimizem srečujemo na vseh 
korakih kar se tiče šolstva. Boji pa se, da bo prišla streznitev, ko bo potrebno znanje preverjat. Ni 
vseeno kakšno izobrazbo imajo starši, ki poučujejo svoje otroke doma. Nekateri tega ne zmorejo.  
 
Vesna Fabjan: Kot profesorica Srednje šole Črnomelj je podala svoje izkušnje glede izobraževanja na 
daljavo. Mogoče je poučevanje dijakov prednost, ker so le-ti starejši, bolj odrasli. Tisti, ki so delali 
prej, delajo tudi sedaj in nimajo težav. So pa tudi dijaki, ki se jim ni dalo še ko so bili v šoli, kaj šele 
sedaj. Problem bo, ko bo potrebno znanje ocenit. Vsi se trudimo, kakšni bodo rezultati pa je 
vprašanje.  
 
Z 20 glasovi za in 0 proti (glasovanja se je vzdržal Matjaž Barič) je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Osnovne šole Milke Šobar Nataše Črnomelj za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 13: 
LETNO POROČILO ZDRAVSTVENEGA DOMA ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Točki je prisostvovala Eva Čemas, direktorica Zdravstvenega doma Črnomelj. 
 
Maja Kocjan: Pohvalila je ZD Črnomelj, ki je v teh kriznih časih opravljal zdravstveno oskrbo celotne 
Bele krajine, zagotovil ustrezen kader in poskrbel, da je vse potekalo kot po tekočem traku. Sistem še 
vedno deluje in funkcionira. Še enkrat zahvala vodstvu in zaposlenim. 
 
Matjaž Barič: Je v izvršnem odboru Združenja ravnateljev Slovenije, kjer se ogromno pogovarjamo o 
teh zgodbah. Tako dobro sodelovanje kot imamo v Črnomelju z Občino Črnomelj, Športno zvezo 
Črnomelj, Zdravstvenim domom Črnomelj, ipd. ima le malokatera občina v Sloveniji, zato vsa 
pohvala.  
 
Mira Radojčič: Izreka pohvalo ZD Črnomelj za zelo dober finančni rezultat v letu 2019. Iz poročila je 
razvidno, da se povečuje število prevoženih kilometrov. Pred leti so se vodile aktivnosti za 
vzpostavitev dializnega centra v Črnomlju, vendar do realizacije ni prišlo. Kakšne so možnosti, da se 
začnemo ponovno pogovarjati o vzpostavitvi dialize v Beli krajini? Koliko oseb se vozi na dializo v 
Novo mesto in koliko oseb je v Beli krajini, ki bi potrebovali dializo? 
 
Eva Čemas: Za izrečene pohvale se zahvaljuje in jih bo prenesla svojim sodelavcem. V nadaljevanju je 
podala informacijo o načinu in obsegu dela, ki so ga zaposleni ZD Črnomelj opravljali v času 
epidemije koronavirusa za ZD Metlika oz. za celo Belo krajino. Vsi skupaj smo na človeški, požrtovalni 
način pristopili v dani situaciji. Z delom smo pričeli že 6.3.2020, s klicem direktorice ZD Metlika, da je 
ZD Metlika zaprt in da bomo prevzeli oskrbo za njih. V soboto, 7.3.2020 smo delo pričeli z dvojnimi 
ekipami nujne medicinske pomoči.  
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Po izkazu prihodkov in odhodkov je ZD Črnomelj imel v letu 2019 75.000 EUR plusa. Po denarnem 
toku je bil javni zavod sicer negativen, to pa zaradi tega, ker je zavarovalnica plačilo avansa, ki ga bi 
morali prejeti v decembru, izplačala v januarju 2020. Vse presežke smo v skladu s sklepom zavoda 
namenili za investicije in opremo. V letošnjem letu bo dokončan Center za krepitev zdravja. Število 
prevoženih kilometrov se je povečalo tudi zaradi tega, ker je veliko prevozov na Onkološki inštitut. 
Pacienti so naročeni različno skozi dan, eni dopoldne, drugi popoldne. Bolnike se večkrat na dan 
pripelje v Ljubljano in odpelje nazaj v Črnomelj. Ne čaka se, da vsi opravijo terapijo in se jih nato 
odpelje nazaj v Črnomelj. Trenutno je dializnih bolnikov 19 oz. 20. Vprašanje glede vzpostavitve 
dializnega centra v Črnomlju je potrebno nasloviti na Splošno bolnišnico Novo mesto, saj gre za 
prenos dejavnosti sekundarnega nivoja. Dialize opravlja specialist, ki ga bolnišnica ima.  
Vse stroške, ki jih je imel ZD Črnomelj z opravljanjem dejavnosti za ZD Metlika, bo pokrila 
zdravstvena zavarovalnica. Dodatek zaposlenim bo izplačan od 7.3.2020. Določenih dejavnosti še 
vedno ne smemo izvajati, predvsem gre tukaj za zobozdravstvene dejavnosti,  pri zato se pričakuje 
velik izpad prihodka, saj gre za velik del samoplačniškega zobozdravstva. Zaposleni ZD Črnomelj 
delajo tudi v kovid ambulanti v Novem mestu in DSO Metlika. Prizadevamo si, da v DSO Metlika ne bi 
delali, in sicer z razlogom, da v primeru okužb v DSO Črnomelj zdravstveno osebje ostane »čisto«. V 
ZD Črnomelj smo se v decembru 2019 soočili z vlomom. V preteklem letu je bilo veliko groženj našim 
zaposlenim s strani pacientov, zaradi česar je bila v letu 2020 vgrajena varnostna oprema v ZD 
Črnomelj, ZP Semič in ZP Vinica.   
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Vsa pohvala in zahvala vsemu osebju ZD Črnomelj. Ali je kateri od 
zdravstvenih delavcev ZD Črnomelj zbolel za covid-19? Že pred leti je bil postopek za vzpostavitev 
dializnega centra v Črnomlju zelo daleč, tudi Splošna bolnišnica Novo mesto je na to pristala, prostor 
naj bi bil v bivši lekarni. Vendar do realizacije projekta ni prišlo, saj je v tistem času umrlo veliko 
bolnikov, število bolnikov je bilo izpod 10, kar pa za vzpostavitev dializnega centra ni bilo dovolj. 
Takratna direktorica SB Novo mesto je opozorila tudi na potrebo specialista v dializnem centru.  
 
Eva Čemas: Nobeden od zdravstvenih delavcev ZD Črnomelj ni zbolel za covid-19.  
 
Leopold Perko: Kakšen je bil vzrok za grožnje zaposlenim v ZD Črnomelj in koliko časa se je to 
dogajalo?  
 
Eva Čemas: Grožnje so se dogajale že prej, predvsem v nujni medicinski pomoči. Ljudje, ki prihajajo v 
ZD Črnomelj pričakujejo, da je zdravstveno osebje na razpolago za vse, kar se oni spomnijo.  
 
Leopold Perko: Ali investicija - gradnja Centra za krepitev zdravja teče nemoteno? V poročilu je 
navedeno, da ima ZD Črnomelj odprt razpis za delovna mesta: zobozdravnik specialist zobne in 
čeljustne ortopedije, zdravnik specialist pediatrije, zdravnik specialist družinske medicine in zdravnik 
brez specializacije s strokovnim izpitom. Navedena prosta delovna mesta so bila objavljena celo leto 
2019, prijave ni bilo nobene. Prosi za pojasnilo.  
 
Eva Čemas: V ZD Črnomelj zadnja leta vodimo proaktivno kadrovsko politiko in rezultati teh 
aktivnosti so dobri. V maju 2019 se je pri nas zaposlil novi zdravnik družinske medicine, ki se je po 
zaključeni specializaciji odločil pridružiti našemu kolektivu. Trenutno imamo v skladu z dodeljenim 
programom in normativi ZZZS kadrovsko pokrite ambulante družinske medicine in 
otroškega/šolskega dispanzerja. V dogovoru s strokovnim svetom zavoda pa iščemo nove kadre z 
namenom, da bi se čim bolj približali standardom Modre knjige (ki sicer niso financirani s strani 
ZZZS), vendar menimo, da je to potrebno. Zaradi tega imamo odprte razpise za delovna mesta. Kader 
iščemo tudi v tujini. Poslužili smo se ukrepa Ministrstva za zdravje, ki je zaradi ureditev razmer na 
področju družinske medicine sprejelo možnost, da se v letu 2019 v slovenskih javnih zdravstvenih 
zavodih lahko zaposli do 55 zdravnikov specialistov družinske medicine iz tretjih držav. Eden od 
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pogojev za zaposlitev zdravnikov iz tretjih držav je ponudba za delo v RS. ZD Črnomelj je izdal 
ponudbo za delo zdravnici, specialistki splošne medicine iz Srbije. Postopek zaposlitve je v teku.  
 
Župan: Gradnja Centra za krepitev zdravja poteka v skladu z zastavljenim terminskim planom. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo Zdravstvenega doma Črnomelj za leto 2019 se sprejme kot informacija. 
 
K točki 14: 
LETNO POROČILO RIC BELA KRAJINA ZA LETO 2019 
 
Točki je prisostvovala Barbara Papež Lavrič, direktorica Razvojno informacijskega centra Bela krajina.  
 
Bernarda Kump: Izreka pohvalo vodstvu RIC-a, ki nas - ponudnike, v času v katerem smo se znašli, 
kontaktira, anketira, v sodelovanju z nami pripravlja programe, ipd. Pohvalo izreka tudi KP Lahinja, 
kjer je viden velik napredek. Gre za mlado, zagnano ekipo, kar pričakuje tudi v prihodnosti. Cilj 
projekta »Razvoj turističnih  produktov in digitalna promocija Bele krajine« je bil razvoj in obikovanje 
šestih novih turističnih produktov, vendar produkte ne pozna, ker niso še zaživeli. Upa, da bodo 
čimprej. Ne sprejema navedb v poročilu, da so stroški sejmov previsoki, zato se jih naj ne bi 
udeleževali. Kljub moderni digitalizaciji je še vedno najpomembnejši prvi stik s turistom. To bo veno 
zagovarjala.  
 
Vesna Fabjan: Koliko oseb je zaposlenih na RIC-u? V poročilu je zapisano, da je RIC oktobra 2019 
zaključil projekt, vreden 272.000 EUR, s številnimi cilji, med drugimi tudi razvoj turističnih produktov, 
digitalizacija promocije Bele krajine. Za destinacijo Bela krajina naj bi nastale številne fotografije,  
zato jo zanima kje jih je možno videt? Konkretno manjka uporabnost projekta. Ne vidi logike, da je 
bil v letu 2019 več kot presežen plan za promocijski material, v letošnjem letu pa ni možno 
promovirati destinacije, ker primanjkuje promocijskega materiala. Kaj je s katalogom? Iz poročila je 
razvidno, da je za razvoj produkta destinacije Bela krajina zavod najel zunanjega izvajalca. Zakaj 
najemati tuje zavode, da planirajo naš turizem, ko pa menda zaposleni v RIC-u najboljše vedo kaj je 
za belokranjski  turizem najboljše. Koliko je zavod računal za svoje storitve? Zaradi stanja s 
koronavirusom je vsaj štiri mesece turistične sezone izgubljene. Kakšni so konrektni načrti RIC-a za 
oživitev, razvoj turistične sezone? Omeniti mora tudi migrantsko tematiko, žico, vojsko ob reki Kolpi, 
ki negativno vplivajo na turizem v Beli krajini. 
 
Leopold Perko: Pohvala tistim, ki izvajajo projekt in vizijo KP Lahinja. Občina je KP Lahinja prepoznala 
kot dober turistični produkt, mu tudi namenila dodatna proračunska sredstva, rezultati se kažejo, več 
je obiska, turistov v parku. Zgodbo, vizijo parka je potrebno peljati naprej.  
 
Maja Kocjan: Kriza, v kateri smo se znašli, bo ne samo na področju turizma, temveč tudi na drugih 
področjih v naši občini, pustila velik primanjkljaj. S posledicami in odpravo le-teh se bi največ moral  
ukvarjati RIC Bela krajina. Le-ta ni bil ustanovljen samo za področje turizma, temveč tudi za področje 
gospodarstva in podjetništva. Ker kriza traja že več kot mesec dni sprašuje kaj je oz. kaj bo RIC Bela 
krajina storil za ublažitev posledic krize? Občinski svet naj bo o aktivnostih seznanjen na naslednji seji 
OS. Potrebno se je zavedati resnosti problema. RIC je tisti javni zavod v naši občini, ki se bo moral v 
trenutnih razmerah najbolj izkazati in pokazati svoje delo.  
 
Mira Radojčič: Poročilu RIC-a za leto 2019 je priložen tudi sklep sveta javnega zavoda RIC Bela 
krajina, v katerem je navedeno, da se je svet seznanil z letnim poročilom in ga sprejel s predlaganimi 
spremembami in dopolnitvami.  Za kakšne spremembe in dopolnitve gre? 
 



 

 10 

Barbara Papež Lavrič: Turistični produkti so bili narejeni v sklopu pridobljenih projektov. Manjka še 
pol koraka za trženje le-teh, kar sodelavci na področju turizmu delajo. Produkti so dobri, gre za dobre 
ideje,  le še zadnji korak manjka. Oblikujejo se tudi že drugi turistični produkti. Kar se tiče turističnih 
sejmov gre trend v upadanje, kar so mnenja tudi strokovnjaki s področja turizma. Trend 
povpraševanja, trend interesa gre v digitalizacijo. Tudi prepoznani ključni gosti, ciljni gosti za Belo 
krajino imajo prepoznavni domet na spletu. Gre  predvsem za tiste goste, ki si jih najbolj želimo, to 
so individualni, z večjo dodano vrednostjo. Če hočemo ublažiti izpad dohodka iz turističnega  
področja se moramo fokusirati na domačega gosta. Takšne so tudi smernice STO - domači gost. V  
Beli krajini lahko to izkoristimo. Pokažimo naravo, Bela krajina je v prednosti, če jo bomo le znali 
izkoristiti. Slovenski katalog je ponatisnjen, angleški je  popravljen z minimalnimi popravki. 
Pogovarjamo se, da bi preko razpisa STO natisnili tiskovine tudi v ostalih jezikih. Na 31.12.2019 je 
bilo v RIC Bela krajina 14 zaposlenih, 7 za nedoločen čas in 7 na projektnem delu. Ne ve točnega 
zneska storitev Zavoda GoodPlace. Podjetje ima reference na samo v Sloveniji, tudi širše. Ima 
produkte, ki so vodilni in zelo dobri. Ne zato, da v RIC-u ne bi bili sposobni, temveč enostavno je 
včasih dobro imeti vidik nekoga tretjega od zunaj. Sami ne vemo in kako nas turist vidi. Veseli jo, da 
je občina prisluhnila idejam, zagonu in elanu, ki ga ima sodelavec na KP Lahinja. Odpira se možnost 
sodelovanja z lokalnim okoljem, kar je pozitivna dodana vrednost. Turizem se je dejansko ustavil, ni 
pa se končal. V vsaki zadevi je kaj pozitivega. Bela krajina iz trenutne situacije lahko potegne samo 
pozitivne stvari – imamo naravo, ni betona, ni masovnega turizma, relativno blizu smo. Dajmo 
približat gostu kaj lahko vidi in kam lahko gre v Beli krajini. Smo v situaciji, kjer je potrebno še bolj 
zavihati rokave. V strategiji razvoja turizma je zapisano, da je potrebno oblikovati strokovno delovno 
skupino, ki bo povezovala in prepoznala stvari, ki jih je potrebno peljati naprej. Vse tri belokranjske 
občine smo delovno skupino sestavile, izhodišča bomo naredili in predstavili občini ter državnim 
institucijam. Pomembno je povezovanje, skupen nastop, prepoznati moramo stvari, kaj lahko 
naredimo samo in kaj s pomočjo višjih inštanc. Dopolnitve poročila so bile v računovodskem delu. 
 
Bernarda Kump: Kratka replika glede sejmov. Gre za širše povezovanje (tuji ponudniki, ostale 
distinacije, ljudje iz STO, organizirani so spoznani večeri, ipd.), ne gre samo za obiskovalce, turiste. 
Osebno poznanstvo je ključnega pomena. Bela krajina, turistični ponudniki od turističnih produktov 
trenutno nimamo ničesar, zato je nujno potrebno vložit vso energijo in čas za zaživitev produktov. 
Tudi mestno jedro Črnomlja potrebuje turistični produkt, ki bo tržen in bo pripeljal turiste.  
 
Barbara Papež Lavrič: V projektu, ki traja do konca leta 2020 RIC Bela krajina, kot partner, sodeluje 
pri razvoju novega turističnega produkta, promocoji le-tega in postavitev razstave »Črnomaljska 
zakladnica«. Le-za bo doprinos k turistični ponudbi mesta Črnomelj. 
 
Marko Mravinec: Krajani Vinice podajajo predlog za organiziranost oz. pripravo na poletno turstično 
serzono. Glede na to, da se napoveduje, da bomo poletje preživeli v domovini, gibanje pa ne bo več 
omejeno znotraj občin, so pomisleki, da se bo kar nekaj državljanov odpravilo na oddih na Kolpo. Ali 
bomo pripravljeni na povečan obisk, predvsem enodnevnih gostov? Ali bo posrbljeno za parkiranje? 
Kako bo s kapaciteto sanitarij, ipd.? Ali se bi dalo kaj iztržit od obiskovalcev, da ne bomo imeli same 
težave in kupe smeti? Kot vemo je vse to organizirano v razvitih turističnih krajih. Občina naj v 
sodelovanju z RIC Bela krajina pripravi karto, program, v katerem bi si obiskovalci, turisti lahko 
pogledati podatke o lokacijah in številu parkirišč, kakšne so najemnine, idr. Dobro bi bilo tudi vedeti  
kaj vse je potrebno za prodajo, trženje izdelkov. 
 
Renata Butala: V programih RIC-a ni nikjer omenjene Poljanske doline, kot tudi ne območja Vinice in 
Gribelj.  
 
Leopold Perko: V medijih je veliko negativnega poročanja glede migrantske tematike, žice ob reki 
Kolpi. Apelira na tiste, ki imajo kakšen vpliv na medije, da le-ti zmanjšajo oz. prenehajo z negativno 
propagando vsaj pred in v času poletne turistične sezone. Kako bo z Jujevanjem v  letošnjem letu?  
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Barbara Papež Lavrič: Dokončna odločitev o terminu in obliki letošnjega Jurjevanja bo sprejeta do 
prvomajskih praznikov.  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Letno poročilo javnega zavoda Razvojno informacijskega centra Bela krajina za leto 2019 se sprejme 
kot informacija. 
 
K točki 15: 
ZAKLJUČNI RAČUN PRORAČUNA OBČINE ČRNOMELJ ZA LETO 2019 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: V gradivu je zapisano, da so skupne neporavnane obveznosti do 
dobaviteljev in uporabnikov EKN, ki so zapadle do 31.12.2019 znašale 291.098,40 EUR, kar je v 
primerjavi s preteklim letom za 62,62% manj. Ni pa zapisano, da je občina v začetku decembra 2019 
najela kredit v vrednosti 1,5 mio EUR. Na strani 75 v točki »10. Poročilo o izvedbi letnega načrta 
razvojnih programov v letu 2019« je napaka v nazivu občine, pravilno je občina Črnomelj in ne 
Metlika. 
 
Marina Klevišar, OU je pojasnila, da gre za napako na 75 strani gradiva in je pravilen zapis Občina 
Črnmelj. 
 
Z 19 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Zaključni račun proračuna Občine Črnomelj za leto 2019 s prilogami se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 16: 
PREDLOG ODLOKA O PROMETNI UREDITVI V OBČINI ČRNOMELJ  
 
Vesna Fabjan: Kakšna je višina najemnine za parkirišče na bivšem Belsadu? V 22. in 23. členu odloka 
je določeno, da višino parkirnine na javnih parkirnih površinah in ceno parkirnih dovolilnic določi 
župan Občine Črnomelj s posebnim sklepom. Ali bo višina parkirnine oz. cena parkirnih dovolilnic 
poenotena za vse parkirne površine?   
 
Župan: Višina najemnine za parkirišče na bivšem Belsadu znaša 2000 EUR/leto. Višina parkirnine oz. 
cena parkirnih dovolilnic bo enotna za vse parkirne površine, ki so v lasti ali uporabi Občine Črnomelj.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: Na parkirišču na bivšem Belsadu se ne plačuje parkirnina in je parkirna 
površina namenjena za neomejen čas parkiranja. Koliko je parkiranja na tem območju? Na javnem  
parkirišču na Trgu svobode 3, pri gradu naj bo parkiranje časovno omejeno. 
 
Župan: Parkiranje na območju bivšega Belsada se med vozniki še ni prijelo. 
 
Anton Brula: Koliko parkirnih površin na območju mesta Črnomelj je predvidenih za parkiranje s 
parkirno dovolilnico in koliko za ostalo parkiranje?   
 
Župan: Tega podatka nimam, bo pa zadeva proučena. 
 
Matjaž Barič: Parkiranje na parkirišču pri gradu naj bo časovno omejeno. 
 
Leopold Perko: Podpira sprejetje Odloka o prometni ureditvi v občini Črnomelj. V kolikor se bo v 
prihodnje izkazalo, da režim parkiranja ni primeren, bo občinski svet sprejel spremembo odloka.  
 
Matej Špec: Ali je bil z lastnico parcele nekdanje Skubceve hiše dosežen dogovor o najemu zemljišča 
za ureditev parkirišč? 
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Župan: Dogovor še ni bil dosežen. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o prometni ureditvi v občini Črnomelj se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 17: 
PREDLOG ZA IZDAJO ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O OBČINSKIH TAKSAH V 
OBČINI ČRNOMELJ 
 
Božidar Brajkovič, OU je podal uvodno obrazložitev.  S spremembami in dopolnitvami odloka se 
dodaja nov taksni predmet – uporaba javnih površin za gostinski vrt in spremljajoče dejavnosti (Npr. 
igrala, mobilna plezalna stena, ipd.), predpisuje se obvezo predhodne pridobitve minimalnih pogojev 
glede celostne ureditve s strani strokovne službe za urejanje prostora in določa višino takse po 
principu kot to velja za druge taksne predmete in storitve. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih taksah v občini Črnomelj 
se sprejme v predloženi vsebini. 
 
Župan je predlagal, da se Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih 
taksah v občini Črnomelj spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
občinskih taksah v občini Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Predlog za izdajo Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih taksah v občini Črnomelj 
se spremeni v Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih taksah v občini 
Črnomelj. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o občinskih taksah v občini Črnomelj se sprejme v 
predloženi vsebini. 
 
K točki 18: 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O DODELJEVANJU FINANČNIH 
SREDSTEV IZ OBČINSKEGA PRORAČUNA ZA POSPEŠEVANJE RAZVOJA GOSPODARSTVA V OBČINI 
ČRNOMELJ 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o dodeljevanju finančnih sredstev iz občinskega 
proračuna za pospeševanje razvoja gospodarstva v občini Črnomelj se sprejme v predloženi vsebini. 
 
K točki 19: 
PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINI PARKIRNINE NA OBMOČJU OB REKI KOLPI ZA LETO 2020 
 
Bernarda Kump: Na seji Odbora za turizem in varstvo okolja, katerega članica je, je bilo predlagano, 
da občinska uprava pripravi seznam lokacij oz. karto kje je možno v času poletne turistične sezone 
2020 parkirati ob reki Kolpi. 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o višini parkirnine na območju ob reki Kolpi za leto 2020 se sprejme v predloženi vsebini. 
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K točki 20: 
KADROVSKA ZADEVA 
 
1. Imenovanje Komisije romske skupnosti 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občinski svet občine Črnomelj imenuje Komisijo romske skupnosti v naslednji sestavi: 

 Janez Jakša, Črnomelj – predsednik  

 Anton Hudorovac, Črnomelj – član 

 David Hudorovac, Črnomelj – član. 
Mandatna doba komisije je pet let. 
 
K točki 21: 
PREMOŽENJSKO PRAVNE ZADEVE 
 
1. Neodplačen prenos nepremičnin v last Občine Črnomelj 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj neodplačno pridobi v last nepremičnini katastrska 
občina 1564 Preloka parcela 3538/4 in parcela 3538/5, na katerih je pokopališče Zilje in kamor se bo 
pokopališče širilo, pri čemer Občina Črnomelj prevzema stroške v zvezi s pravnimi posli. 
 
2. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena in ureditev zemljiškoknjižnega 

stanja z dejanskim 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninama parc. št. 5148/6 in parc. št. 1684/2, obe k.o. 1564-Preloka, se ukine status 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v 
veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah parc. št. 5148/6 in parc. št. 1684/2, obe k.o. 
1564-Preloka, se pri teh nepremičninah, kot tudi pri parc. št. 3850/2 k.o. 1564-Preloka, v 
zemljiški knjigi, na podlagi pogodbe o uskladitvi zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim, kot lastnik 
vpiše Republika Slovenija. 

 
3. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine 4549/5 k.o. 1534-Petrova vas se izvede geodetska odmera dela zemljišča, 
površine cca 380 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastali 
parc. št.  in odtujitvi nepremičnine bo naknadno predlagan v sprejem občinskemu svetu. 
 
4. Ukinitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena ter odprodaja in najem nepremičnin 

 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Nepremičninam parc. št. 2342/346, parc. št. 2342/348, parc. št. 2342/351, parc. št. 2342/349 in 

parc. št. 2342/343, vse k.o. 1540-Dobliče, se ukine status grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem 
svetu Občine Črnomelj in se objavi v Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na nepremičninah parc. št. 2342/346, parc. št. 2342/348, parc. 
št. 2342/351, parc. št. 2342/349 in parc. št. 2342/343, vse k.o. 1540-Dobliče, se nepremičnine 
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parc. št. 2342/346, parc. št. 2342/348 in parc. št. 2342/351, vse k.o. 1540-Dobliče odproda, 
nepremičnini parc. št. 2342/349 in parc. št. 2342/343, obe k.o. 1540-Dobliče pa odda v najem. 

 
5. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 1157/27 k.o. 1541-Loka se izvede geodetska odmera dela zemljišča, 
površine cca 150 m². Po opravljeni geodetski odmeri se na novo nastali parc. št. ukine status javnega 
dobra in se predmetni del zemljišča odproda zainteresirani stranki. Sklep o ukinitvi statusa javnega 
dobra na novo nastali parc. št.  in odtujitvi nepremičnine bo naknadno predlagan v sprejem 
občinskemu svetu. 
 
6. Pridobitev statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Sklep o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena se sprejme v predloženi 
vsebini.  
 
7. Ukinitev statusa javnega dobra  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Na nepremičnini parc. št. 498/13 k.o. 1566 – Žuniči se ukine status javnega dobra in zemljišče 

postane last   Občine Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj, matična št: 5880254000. Sklep o 
ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema na Občinskem svetu Občine 
Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na  nepremičnini parc. št. 498/13 k.o. 1566 – Žuniči se slednja z 
neposredno pogodbo odproda lastniku nepremičnin parc. št. *17, parc. št. *19, parc. št. 290 in 
parc. št. 289, vse k.o. 1566 Žuniči; in sicer kot funkcionalna zaokrožitev navedenih zemljišč. 

 
8. Ukinitev statusa javnega dobra  
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
1. Na nepremičninah parc. št. 4986/1 in parc. št. 4524, obe k.o. 1549 – Tanča Gora se ukine status 

javnega dobra in zemljišči postaneta last   Občine Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj, 
matična št: 5880254000. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra stopi v veljavo z dnem sprejema 
na Občinskem svetu Občine Črnomelj in se objavi v  Uradnem listu RS.  

2. Po ukinitvi statusa javnega dobra na  nepremičninah  parc. št. 4986/1 in parc. št. 4524, obe k.o. 
1549 – Tanča Gora se slednji z neposredno pogodbo odprodata lastniku nepremičnin parc. št. 
4525/1 in parc. št. 4522 obe k.o. 1549 – Tanča Gora; in sicer kot funkcionalna zaokrožitev 
navedenih zemljišč. 

 
9. Izvedba geodetske odmere in ukinitev statusa javnega dobra 
 
Z 20 glasovi za in 0 proti (Zoran Špec se je izločil pri glasovanju) je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Na delu nepremičnine parc. št. 3571/4 k.o. 1540 - Črnomelj se izvede geodetska izmera v izmeri cca 
250 m2;  in sicer kot funkcionalna zaokrožitev zemljišč  parc. št. 1988/6, parc.št. 1987/4 in parc. št. 
1986 in parc. št. 1988/9, vse k.o. 1540 Dobliče. Po opravljeni parcelaciji se na novo nastalih parc. št. 
ukine status javnega dobra. Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na novo nastalih parc. št.  in 
odprodaji nepremičnin  bo naknadno predlagan v sprejem občinskemu svetu. 
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10. Uskladitev zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem 
 
Z 21 glasovi za in 0 proti je bil sprejet naslednji SKLEP: 
Občina Črnomelj, Trg svobode 3, 8340 Črnomelj pristopi k sklenitvi neposredne pogodbe o uskladitvi 
zemljiškoknjižnega stanja z dejanskim stanjem za nepremičnino zemljišče parc. št.*185 k.o. 1540 k.o. 
Dobliče, s katero se neodplačno pripozna lastninska pravica dejanskemu lastniškemu posestniku 
zemljišča, ki je hkrati tudi zemljiškoknjižni lastnik zemljišča parc. št. 1279/1 k.o. 1540 Dobliče. 
 
K točki 22: 
ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Anton Brula: 
Z odgovorom OU glede pobude, ki jo je podal na prejšnji seji OS, ni zadovoljen. Vztraja, da neodvisni 
strokovnjak pregleda svetlobno prometno signalizacijo na območju podvoza Ulice 21. oktobra pod 
železnico in ugotovi ali so semaforji postavljeni v skladu s predpisi, funkcionalni niso, zato je 
potrebno zadevo urediti.  

 
Župan: Postavljeno prometno signalizacijo na območju podvoza bo proučil Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu občine Črnomelj.  

 
K točki 23: 
VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Marko Mravinec: 
- Prejel je nepopoln seznam prioritetnih del, investicij v KS Vinica, zato pričakuje, da mu bo OU 
poslala popolnega.  

 
Renata Butala:  
- Tudi sama s strani OU še ni prejela seznama prioritenih investicij za KS Stari trg ob Kolpi. 
 
Bernarda Kump: 
- Šivilje iz občine Črnomelj so zelo razočarane, ker niso šivale zaščitnih mask, ki jih občina naročila za 
vsako gospodinjstvo v občini Črnomelj. Namreč izbrano je bilo podjetje, ki ima sedež v občini 
Metlika.   
 
Vesna Fabjan: 
- V lanskem letu je na 5. seji OS zastavila svetniško vprašanje, zakaj v proračunu v postavki »mediji« 
niso zajeti vsi mediji, ki redno poročajo o dogajanju v Beli krajini. Zadnje tedne bere pisma podpore 
Radiu Odeon, saj slednji ni mogel kandidirati na razpis za sofinanciranje. Zanima jo kaj je v ozadju in 
zakaj se Odeon kljub ažurnosti pri objavi novic in branosti, tako pri lokalnem prebivalstvu kot naših 
izseljencih, ne pojmuje za medij? Kolikor ve je spletna stran Odeon iz strani države priznana, saj 
izpolnjuje vse pogoje za vpis v razvid medijev. Ponovno predlaga, da se na OS doreče konkretno kdo 
je regionalni medij in kdo regionalni portal, kaj in od koga pričakujemo, kaj za obveščanje prebivalcev 
potrebujemo in kako se bo medije/portale sofinanciralo. 
- Na januarski seji, ob razpravi glede cene komunalnih storitev, je direktorju Samu Kavčiču zastavila 
vprašanje, koliko bi se dvignil prispevek občine -  cena komunalne storitve občanom, če bi komunala 
namesto na tri leta brezplačno praznila greznice vsako leto. Rečeno je bilo, da precej, kar je 
razumljivo. Ker pa se precej ukvarja s spremljanjem kvalitete vode v izvirih med Dobličami in 
Otovcem, tokrat ponovno in s skrbjo prosi ali bi se lahko naredil približen izračun o kakšni vsoti 
skupnih storitev bi bilo govora, če bi se enkrat letno odvažale fekalije vsaj iz odprtih (pretočnih) 
greznic iz stalno naseljenih gospodinjstvih med Dobličko goro – Stražnjim vrhom - Rodinami. 
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Raziskave so namreč pokazale, da je vsebnost nitratov in še vrste drugih onesnažil po močnejših 
padavinah pogosto nad dovoljeno vrednostjo, kar kliče k čimprejšnjem odzivu, saj bo lahko ogrožen 
naš pitni vir v Dobličah, kot tudi izviri, v katerih se pojavljata črni in beli močeril. Ker komunalnega 
sistema ni mogoče zgraditi čez noč, bi bilo smiselno sprejeti vsaj nek hitrejši kratkoročen zasilni 
ukrep. V vsakem primeru pa moramo doseči bolj strogo zavarovanje širšega zalednega vodnega 
območja izvirov. 
- Tretja pobuda je vezana na včerajšnjo medijsko odmevno sceno na kar štirih TV programih ob 
obisku predsednika RS Slovenije Boruta Pahorja in še nekaj pomembnih državnih funkcionarjev. 
Zadeva je bila precej odmevna, ne le zaradi nespoštovanja varnostne razdalje, sprehoda z ramo ob 
rami in (ne)nošenja zaščitnih mask pri udeleženih, ki naj bi bili vzor državljanom, pač pa še bolj zaradi 
same vsebine obiska. Ne bo se spuščala na nivo države, vsi pa vemo, da gre za dilemo glede 
aktivacije 37. a člena zakona o obrambi. Ne zdi se ji pravično, da so visoki predstavniki države javno 
pred kamero zagovarjali domnevno stališče lokalne skupnosti in župana, da se z aktivacijo 37. člena 
strinjamo. Župan, vi ste bili tam prisotni in se imate pravico s tem strinjati. Glede na odzive javnosti, 
število pisem in klicev, ki jih je včeraj in danes prejela, pa lahko zatrdi, da se s tem stališčem še zdaleč 
ne strinjamo vsi občani, verjame, da tudi ne vsi tukaj zbrani svetniki. Sploh pa ne pod danimi pogoji 
(osebno podpira predlog z omejitvami, ki ga zagovarja stranka LMŠ). A tudi to neresnico bi človek 
pogoltnil, če ne bi predsednik za TV Vaš kanal ob koncu svoje izjave izrekel nekaj medlih stavkov o 
naši čudoviti deželici in pomoči države po korona krizi v smislu, da lahko razmišljamo (bil je že čas) o 
usklajenem regionalnem razvoju, ki bo zadeval obmejne pokrajine, o priložnostih za  mlade, ki da naj 
ne bi odhajali. To se ji  je, po 70. letih zanemarjanja Bele krajine, zdelo izredno ponižujoče in poceni. 
Govora je bilo celo, da imamo v Beli krajini na voljo precej kapacitet, kamor bi lahko nastanili vojsko 
(če se realizira 37. člen), kot so CŠOD, gasilni domovi … A res? In to prav pred poletno turistično 
sezono? Korona krize bo enkrat konec. A se je kdo od prisotnih iz Ljubljane vprašal od česa bodo 
letos preživeli naši turistični delavci? Kakšno uslugo se z medijskim pom pomom dela lokalnim 
turističnim ponudnikom? Očitno bo varovanje meje v prihodnosti del našega vsakdana, saj si v prvi 
vrsti le zaslužimo varnost. Tu lokalno prebivalstvo opravlja izredno pomembno vlogo (si upam trditi, 
da enako pomembno kot vojska in policija). Bela krajina očitno ponovno dobiva status vojne krajine, 
a je ta, vsaj v zgodovini, za »zasluge« dobila tudi neke bonitete. Kaj bomo v zameno za varovanje 
meje dobili mi, Belokranjci?  Stroji, vojska in ograja niso dovolj. Ali ste župan, vi, ki ste bili včeraj tam 
prisotni, resno nagovorili predstavnike države z zahtevo, da Belokranjci v zameno za neljubi položaj 
zahtevamo gospodarski napredek in delovna mesta, infrastrukturo? Ali nam je bilo morda mimo 
kamere kaj obljubljenega? To ni trenutek le za prilagajanje, pač pa za jasno izražanje zahtev v našo 
korist. 
 
Andrej Fabjan: 
- Občinske strokovne službe naj pri pripravi občinskih ukrepov za omilitev problemov zaradi korona 
virusa vključijo strokovnjake oz. predstavnike gospodarstva (Območna obrtna podjetniška zbornica 
Črnomelj, TRIS Kanižarica, …), kmetijstva, izobraževanja, kulture, športa, DSO, VDC, … Pobuda je dana 
predvsem v smislu, da ne izpustimo oz. pozabimo na tiste, ki v tej situaciji potrebujejo prvi pomoč, 
hkrati pa tistim, kateri bodo čim prej zagnali proizvodnjo predstavljajo vir upanja za nadaljnji razvoj 
in ohranjanje delovnih mest. 
- Pobuda za reševanje problematike Srednje šole Črnomelj: Obisk inšpektorja v februarju 2020 je 
pokazal vrsto nepravilnosti, celo nezakonitosti. Svet zavoda, predvsem ravnateljica naj poskrbi za 
zakonito delovanje sveta zavoda brez pritiskov na člane sveta zavoda. Povpraševanje za vpis na SŠ 
Črnomelj je katastrofalno. To nas mora zelo skrbeti. Kaj je vodstvo oz. ravnateljica storila, da se 
image srednje šole dvigne na višji nivo? Kaj je z novimi programi? Koliko in katere nove programe je 
SŠ Črnomelj uspelo pridobiti v zadnjih letih? Razmere na šoli – delovno okolje: Že vrabci čivkajo, da 
so zaposleni na zavodu razdeljeni v dva tabora. Nezadovoljstvo učiteljev in dijakov ni več možno 
pomesti pod preprogo. Kaj je vodstvo šole naredilo za boljšo promocijo?Odnos do svojih dijakov: 
Namesto, da bi vodstvo SŠ Črnomelj izkoristilo potencial svojih dijakov, se zapletajo celo v spore in 
šikaniranja. Vodstvo bi moralo spore reševati na produktiven način – biti pa v prvi vrsti ponosno na 
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svoje dijake, ki mislijo s svojo glavo. Vloga politike v svetu zavoda in vodstvo šole: Dejstvo je, da člani 
politične stranke Socialni demokrati OO Črnomelj kreirajo politiko oz. uspeh – neuspeh SŠ Črnomelj. 
Ugled SŠ Črnomelj v lokalnem okolju: Vse zgoraj našteto je dokazljivo in je rezultat upada ugleda SŠ 
Črnomelj, posledično pa izredno slabo zanimanje za vpis. Je eden od mnogih, ki je končal Gimnazijo v 
Črnomlju. Ponosen je na svoje sošolce iz gimnazijskih let, kot tudi na takratne profesorje. Nikakor mu 
ni vseeno kaj se danes vse dogaja na tej šoli. Ni mu vseeno kot občanu, staršu, občinskemu svetniku 
(SLS), zato poziva vodstvo šole, ravnateljico, predsednico sveta zavoda, predsednika sveta staršev 
stopite skupaj in se o vseh teh problemih odkrito pogovorite v prid prihodnosti šole in naših, vaših 
dijakov.  
- Predstavnik lokalnih interesov vseh treh belokranjskih občin (Črnomelj, Metlika, Semič) v Državnem 
zboru RS naj na eni od naslednjih sej OS občine Črnomelj poda poročilo o svojem delu v DS RS in o 
aktivnostih v belokranjskem okolju katerega predstavlja. Kot občinskemu svetniku mi aktivnosti 
predstavnika lokalnih interesov v DS RS niso poznane.  
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
- Cesta Črnomelj-Kanižarica: V naselju Kočevje proti Kanižarici (med cesto in reko Dobličico) sta 
poškodovani dve cevi, zato se ju naj sanira. Na pločniku Kanižarica-Črnomelj je več udarnih jam, ki se 
jih naj sanira. 
- Terminskega plana obnove izvoznega stolpa Rudnika Kanižarica še ni prejela.  
 
Župan: Čaka se na odstranitev oz. preselitev radijske bazne postaje in pripadajoče infrastrukture iz 
rudniškega stolpa na novo lokacijo.  

 
- Kako daleč je postopek denacionalizacije cerkvice sv. Duha v Črnomlju? 
 
Matej Banovec: 
- Predlaga čimprejšnjo realizacijo razpisa za II. fazo kanalizacije, čistilne naprave Dobliče. 
 
Samo Kavčič: 
- V zadnjem času je opaziti občuten porast nedovoljenih odvzemov vode iz hidrantnega omrežja. 
Hidrantno omrežje je namenjeno zgolj protipožarni zaščiti, v vseh drugih primerih odvzem vode brez 
predhodne odobritve iz hidranta ni dovoljeno niti gasilcem. V naslednjih dneh bo povečan nadzor s 
strani Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine. Za kršitelje je predvidena tudi globa v 
višini 400 EUR.  Nedovoljen in nestrokoven odvzem vode iz hidrantnega omrežja ima poleg kršenja 
predpisov tudi druge negativne posledice: 

 Ob hitrem iztoku večje količine vode iz hidranta nastane v vodovodnem sistemu podtlak. Zaradi 
podtlaka vodo, ki že dalj časa stoji v slepem kraku in je potencialno neustrezna (onesnažena), 
posrka v vodovodni sistem in takšna voda pride do uporabnika. Slepi kraki so na primer hišni 
priključki na katerih že dalj časa ni bilo nobenega odvzema/pretoka.  

 Ob zaprtju hidranta se ustvari hidravlični udar, ki poškoduje vodovodni sistem za hidrantom. 
Vodovodni sistem se poškoduje na najšibkejši točki. To je lahko glavna cev in zaradi poškodbe 
glavne cevi lahko ostane začasno brez oskrbe z vodo več prebivalcev. Lahko pa se poškoduje tudi 
hišna napeljava, kar povzroči poplavo pri enem uporabniku. V vsakem primeru pa se bodo vodne 
izgube povečale in načrpati bomo morali več vode.  

 
Renata Butala: 
- Ste morda ob obisku predsednika RS Boruta Pahorja predlagali, da postavijo nemudoma javno 
razsvetljavo po vseh vaseh ob Kolpi, tako kot jo imajo hrvaške vasice? Ste morda predlagali 
postavitev optike po vseh vaseh ob Kolpi (zdaj s šolanjem na daljavo smo še bolj občutili to težavo)? 
Ste morda predlagali državi, da uredijo kolesarsko povezavo tik ob Kolpi, tudi zaradi lažjega nadzora 
meje s strani policije in vojske (kolesarska pot po cesti Stari trg – Vinica je skrajno neprimerna, saj po 
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njej vozijo tovorni avtomobili polni lesa)? Ste morda urgirali glede ceste čez Vrhgoro, ki je lansko leto 
spet izpadla iz plana? 
- Kje se je ustavilo pri opornem zidu v Sodevcih? Ali v pogodbi ni naveden rok za dokončanje del in ali 
ne obstajajo pogodbene kazni? V začetku junija imamo v KS Stari trg ob Kolpi praznik KS. Glede na to, 
da se je rekonstrukcija opornega zida začela junija 2019, smo nameravali letos  ob prazniku KS imeti 
odprtje le-tega.  
- Turistični delavci Poljanske doline, pa tudi vsi ostali, želimo, da je maloobmejni prehod Sodevci v 
času turistične sezone odprt 24 ur, tako kot maloobmejni prehod v Osilnici. 
 
Leopold Perko: 
- Ob južni meji je opaziti kupe smeti, ki ostajajo za migranti. Kakšen je postopek za odstranitev le-
teh?  
 
Tamara Potočar, OU: Lokacije, na katerih se nahajajo smeti, se sporoči na Policijsko postajo 
Črnomelj. 
 
 
Seja Občinskega sveta občine Črnomelj je bila zaključena ob 20.30. 
 
 
Zapisala:        Župan 
Antonija Hiti        Andrej Kavšek 
 
Številka: 900-22/2020 
 


